



## المكان التاريخ مركز جنيف الدولي للمؤتمرات مركز جنيف الدولي للمؤتمرات عليف الدولي المؤتمرات عليف، سويسرا

ستعقد المائدة المستديرة الخامسة للخبراء بشأن المبادئ المشتركة لدعم البرلمانات في 28 آذار/مارس 2024 في مركز جنيف الدولي للمؤتمرات في جنيف، مباشرة بعد انعقاد الجمعية العامة ال 148 للاتحاد البرلماني الدولي. موضوعها هو: المبادئ المشتركة بعد عشر سنوات: رسم العقد القادم من التنمية الذاتية البرلمانية.

وبعد مرور عشر سنوات على اعتماد المبادئ المشتركة، ستجمع المائدة المستديرة للخبراء البرلمانات والشركاء الداعمين للتأكيد على أن تنمية هذه البرلمانات في السنوات المقبلة تنتمي إليها لتحديد السبل الكفيلة لضمان قدرتما على الصمود في مواجهة الأزمات المقبلة. سيتحدث المشاركون عن الحالة الحالية للتنمية البرلمانية، ويتوقعون الاتجاهات المستقبلية للتنقل، ويحددون أدوات ومنتجات جديدة لمجتمع التنمية البرلماني. كما ستكون مناسبة لتبادل الأفكار حول كيفية الاحتفال بالذكرى السنوية العاشرة.

مسجّل سابقاً؟



## معلومات عن المندوب

يرجى ملء جميع الخانات الواردة في هذه الصفحة بدقة، إذ لا يمكن تعديلها في مرحلة لاحقة. جميع الخانات المشار إليها ب \* هي إلزامية. يرجى الضغط مرتين على التالي Next للمتابعة.

	* الاسم
	* الشهرة
	* عنوان البريد الإلكتروني
<b>▼</b>	* فئة التسجيل
<b>▼</b>	* فئة المشارك
<b>▼</b>	* اللقب/الوظيفة
<b>▼</b>	* البلد
	□ أنا أسجل بالنيابة عن هذا الشخص
التالي	
3 1934an	







Home Contact Us

Language English





The Fifth Expert Roundtable on the Common Principles for Support to Parliaments will take place on 28 March 2024 at the CICG in Geneva, immediately following the 148th IPU Assembly. Its theme is: *The Common Principles at ten years: Charting the next decade of parliamentary self-development.* 

Ten years after the adoption of the Common Principles, the Expert Roundtable will bring together parliaments and support partners to emphasize that parliaments' development in the years ahead belongs to themand to identify ways to ensure that it is resilient to future crises. Participants willreflect on the present state of parliamentary development, anticipate future trends to navigate, and help identify new tools and products for the parliamentary development community. It will also be an occasion to exchange ideas on how to celebrate the ten-year anniversary.

**Register Now** 

Already registered?

## **DELEGATE INFORMATION**

Please fill all fields on **this** page carefully as it cannot be modified later. All fields marked with \* are mandatory. Click Next twice to proceed.

* First Name			
* Last Name			
* Email Address			
* Registration Category			~
* Participant Category			<u></u>
* Title / function			
* Country			
☐ I'm registering on behalf of this person			
	Cancel	Next	
	Caricei	Next	